
Zápis č. 16 z jednání Školské rady při ZŠ Chotěšov 

 

3. 5. 2017 

 

1. Původně plánované setkání školské rady neproběhlo dle plánu – listopad 2016, ze 

strany rodičů nebyly žádné připomínky ani náměty pro další práci 

2. Během března a dubna byla řešena připomínka pí Nemcové k organizaci plánování 

kroužků a mimoškolních akcí školy, tato připomínka byla předána mailem školské 

radě a vedení školy, termíny předávání přihlášek na jednotlivé akce budou nově 

zařazeny do organizačního plánu školy, který mají žáci v infosešitech 

3. Pan ředitel Mgr. František Halada předal školské radě následující informace: 

- Školní řád bude rozšířen - žáci s SVP (speciální vzdělávací potřeby) 

- Finance z rezervního fondu budou využity na dodělání podkrovního prostoru  

(60 m2) a zbudování nové učebny 

- Prostor ŠD II bude přestěhován do současné učebny III.B, znovu se tak obnoví 

přístup ke sprchám po sportovních akcích 

- Současné sedmé třídy se v novém školním roce spojují, vznikne třída s počtem 

žáků 24 (dle zákona se třída dělí při 31 žácích) 

4. Další plánované setkání – září 2017, je v plánu schválení nového školního řádu a 

doplnění ŠVP (potřeby žáků s SVP). V případě zájmu rodičů se školská rada může sejít 

i dříve. 

 

 

 

 

Přítomni: Daniel Rydz, Milena Brabcová, Mgr. Jaroslava Štrejlová, Mgr. František Halada 

 

 

 

 

V Chotěšově dne 3. 5. 2017                                                 Zapsala: Jaroslava Štrejlová 

 

 


